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IZVJEŠTAJ O RADU 
ŠAHOVSKOG KLUBA DUBROVNIK OD 22.12.2022. DO 11.12.2022. 

 

OPĆA OBILJEŽJA RADA KLUBA 

U razmotrenom razdoblju prioritet aktivnosti Kluba bio je na održavanju prvoligaškog statusa 1. ekipe, i 
drugoligaškog 2. ekipe, razrješavanje prostornog problema, oživljavanje i omasovljenje šaha među 
mladima – svih dobnih skupina, poboljšanje financijskog stanja, uključivanje većeg broja potencijalnih 
šahovskih djelatnika u rad kluba  i jače otvaranje aktivnosti kluba prema javnosti. 
 
Aktivnost Skupštine i Upravnog odbora kluba 
 
Klub je u kolovozu 2021. godine održao telefonsku redovitu godišnju skupštinu na kojoj su predočeni i 
usvojeni financijski izvještaji za 2020. i plan rada kluba za 2021. i usvojeni, što je zakonska obveza. Upravni 
odbor nije održao niti jednu sjednicu za što uglavnom i nije bilo potrebe. Ovisno o vrsti teme, povremeno 
su konzultirani i uvažavani stavovi pojedinih članova Upravnog odbora kluba. Inače, klub je izvršavao 
redovito sve statutarne, zakonske, planske, financijske i programske  obveze, kao i financijske obveze 
prema Hrvatskom šahovskom savezu, Dubrovačkom savezu športova, nadležnim državnim tijelima i Gradu 
Dubrovniku, tako da nije bilo nikakvih primjedbi s njihove strane, što nije mali posao, ali je nevidljiv, 
nazovimo ih tako „obične“ članove kluba. Vrlo je važno istaći da je ustroje i Popis članova kluba, što je 
važna obveza prema Zakonu o udrugama. Na dan 5.11.2022. ŠK Dubrovnik ima 81 člana, od čega je 39 
redovitih članova Skupštine s pravom odlučivanja. Međutim, to nikako ne opravdava moju krivnju za nerad 
Upravnog odbora, jer  Upravni odbor uvijek ima „materijala“, barem jednom u pola godine da razmotri 
stanje i provedbu zacrtane politike i smjernica djelovanja kluba za razdoblje od 2019. do 2022. koje su 
usvojene na Izbornoj Skupštini ŠK Dubrovnik 21.12.2018. Posebice u dijelu donošenja niza akata kluba 
poput poslovnika o radu Upravnog odbora kluba, kriterijima o nastupima svih kategorija članova kluba na 
službenim pojedinačnim natjecanjima u organizaciji Hrvatskog šahovskog saveza, o pristupnici u članstvo 
kluba i načinu vođenja Popisa redovitih i ostalih članova kluba, Kućni red itd. Na ovom mjestu moram 
istaknuti problem koji se pojavio oko organizacije Memorijalnog turnira „Za vodu, kruh i mlijeko“ koji bi 
se trebao održavati svake godine 17.11. U razgovorima koji su prethodili ovogodišnjem i prošlogodišnjem 
turniru inzistirao sam da glavni organizator, po logici stvari, mora biti ŠK Dubrovnik, jer su ga članovi 
našega kluba i organizirali u ratnom vihoru, 17.11.1991. Međutim, udruga iz Zagreba, a ove godine i još 
dvije udruge iz Dubrovnika su inzistirale da oni budu organizatori, a da ŠK Dubrovnik pripomogne u 
organizaciji turnira u smislu osiguranja šahovskih garnitura i satova. Nisam se htio sukobiti s njima, od 
kojih je jedna i braniteljska udruga. Uzgred, na tu temu sačinjen je i prigodan film, te uvodni govori pred 
početak turnira s nekim netočnostima i nepriličnostima o samom turniru i događanjima u vezi njega. Ono 
što mogu reći to je da nova uprava kluba energično preuzme ulogu glavnog organizatora toga turnira jer je 
to i obveza kluba u smislu objektivnog vrednovanja toga šahovskog događaja iz Domovinskog rata na 
dubrovačkom području, primjerenog otvaranja, odigravanja i zaključivanja turnira. 
 
Održavanje prvoligaškog statusa 1. ekipe 
 
U postojećem sustavu financiranja dubrovačkog sporta najviše se vrednuju rezultati ekipe u većem rangu 
natjecanja, a potom stručni rad, pri čemu se misli uglavnom na rad s mladima. Zbog toga je bio prioritet na 
rezultatima 1. ekipe u drugom hrvatskom šahovskom razredu – 1.b hrvatskoj šahovskoj ligi, odnosno 
održavanju toga statusa. 2019. godine igrali smo u toj ligi, ali smo ispali i u 2020. trebali smo nastupiti u 
drugoj ligi, ali su u toj godini, zbog covida-19 sva natjecanja otkazana. Međutim, 2021. godine ponovno 
smo nastupili u 1.b hrvatskoj šahovskoj ligi jer je odlukom HŠS- ona proširena na 12 ekipa, a nitko nije 
ispao iz lige 2019. Budući da smo u u 1.b. HŠL 2021. zauzeli posljednje mjesto, uz još tri ekipe ispali smo 
iz Ib lige i u 2022., nakon punih 13 godina kontinuiteta, nastupili u 2.HŠL – skupina jug u kojoj smo 
uvjerljivo osvojili prvo mjesto, sa svih 20 bodova iz 10 mečeva i stekli pravo nastupa i nastupili smo u 
kvalifikacijama za Ib ligu 2023. Druga ekipa nastupila je i u 2019. godini u 2. HŠL – skupina jug i zauzela 
je 5. mjesto u konačnom poretku. Zbog nedostatka novčanih sredstava odustalo se od daljnjeg nastupa 2. 
ekipe u očekivanju boljih vremena.    
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Razrješavanje prostornog problema 
 
Poznato je da je nedostatak kvalitetnog prostora koji bi zadovoljio koliko-toliko potrebe za intenzivniju 
aktivnost i natjecanja praktično prisutan od 1990. godine, da bi se napokon, vjerujemo na dulji rok, konačno 
riješio početkom srpnja 2021. Naime, klubu su, na rok od 5 godina od strane Grada Dubrovnika dodijeljene 
prostorije u okviru Dvorane za borilačke športove u Gospinom polju. Ipak, ne možemo reći da je i takvo 
rješenje posve zadovoljavajuće /može igrati samo 12 igrača uz arhivu i pokale kluba/, u proširenoj varijanti 
i do 20. Zasad je najveći problem što nismo u stanju iznaći volontera koji bi kontinuirano, na dnevnoj bazi 
održavao prostorije i tako stvarno postale stjecište organizirane šahovske aktivnosti. Zasad se prostorije 
otvaraju samo kad su turniri i sastanci u organizaciji kluba.  
 
Oživljavanje i omasovljenje šaha među mladima – svih dobnih skupina 
 
Na ovom planu, osobito u dvije posljednje godine ostvareni su značajni rezultati. Trenutačno klub ima 
preko 40 registriranih mladih šahistkinja i šahista. Nakon tko zna koliko godina u navedenom razdoblju 
formirana je i juniorska ekipa i tri godine /osim 2022./ nastupila je u 2. i 1. HŠL – skupina jug.  U 2021. 
godini formirana je i nastupila i 2022. godine kadetska ekipa. Što se tiče rezultata u kategoriji mladih 
pojedinaca, IV kategorije osvojile su kadetkinje Ana Perak, Maja Franulović i Ana Jančić i kadet Matej 
Perak. Inače, skupina od pet-šest kadeta i kadetkinja relativno često nastupa na službenim i neslužbenim, 
prijateljskim turnirima. Klub je 2021. pokrenuo i on line šahovsku školu, koja se održala i 2021. godine, s 
po dvadesetak polaznika. Školu je vodila certificirana trenerica, FIDE majstor Tihana Iveković iz Zagreba. 
Iako smo dosta očekivali od te škole u razvoju šaha među djecom, ocjenjujem da nije donijela očekivane 
rezultate, što zbog ne baš kvalitetnog rada trenerice i još više zbog nedovoljnog zanimanja za takav način 
učenja šaha. To će svakako trebati preispitati u idućem razdoblju. Dakle, iako su ostvareni značajni pomaci 
u radu s mladima u odnosu na niz ranijih godina i desetljeća, to je još uvijek daleko od zadovoljavajućeg. 
Ključan je problem u radu i poboljšanju kvaliteta ne samo mladih, nego i starijih šahista poimanje šaha. 
Naime, jedna, a to je većinska skupina smatra da je šah samo zabava, igra i korisno trošenje vremena, bez 
obveze igranja rejting i sličnih turnira, čak i bez igranja na sat i u tome vide smisao postojanja kluba. Moje 
mišljenje da to nije tako, da je klub mjesto gdje se igraju samo organizirani, nazovimo ih tako i službeni i 
rejting turniri na kojima nastupaju registrirani članovi kluba kod HŠS. Za ovo, zasad nazovimo ga većinsko 
mišljenje i praksu, ima niz mjesta gdje se takav šah može igrati. To je problem, ako ga takvim vide, mora 
suočiti novo vodstvo kluba. Iako ne spada u ovo poglavlje, važno je napomenuti da je početkom studenog 
2022. jedna dubrovačka ženska ekipa, ekipa ŠK Dubrovnik nastupila u 2. hrvatskoj šahovskoj ligi za žene, 
što je bio povijesni događaj i nadamo se da će ženska ekipa kluba nastupati i u idućim godinama. Zanimanje 
žena, posebice djevojčica za šah razmjerno je veliko u odnosu na druge sredine. 
 
Poboljšanje financijskog stanja kluba 
 
Bez ikakvih zabluda, za veću, kvalitetniju i obuhvatniju aktivnost kluba potrebno je i značajno više novca 
od postojećeg. S postojećim novcem, koje dobivamo od Grada Dubrovnika moramo biti zadovoljni, on se 
dodjeljuje po jasno utvrđenim mjerilima i s njime možemo pokrivati drugoligaški rang natjecanja prve 
ekipe, kao i nastupe i natjecanja mladih kategorija u ekipnim i pojedinačnim turnirima. Za prvoligaški 
status, brže napredovanje mlađih uzrasta i pokrivanje svih drugih troškova /računovodstvo, registracije i 
kotizacije, održavanje prostorija, trenere i ostale troškove/ potrebna su znatno veća sredstva iz novih izvora 
/sponzora, posebnih programa, donatora i sl./. U protekle četiri godine, na različite i zakonski dopuštene 
načine pokrili smo sve troškove i klub nema nikakvih obveza prema bilo kome. Moram naglasiti da šah 
uopće nije zanimljiv za potencijalne sponzore, osim privatnog financiranja šahovske aktivnosti vlastite 
djece, pa i odraslih. Držim da to može biti prihvatljivo, ali takvi sponzori ili donatori moraju biti isključeni 
iz bilo kakve službene politike kluba i odlučivanja, što nije nimalo jednostavno. Sve u svemu, stvar je nove 
uprave da se opredijeli za strateške ciljeve, koncept i ulogu kluba u dubrovačkoj sportskoj obitelji, 
natjecateljske ciljeve i način njihova financiranja i dogovor /ako je moguć/ s otprilike desetak igrača koji 
će biti osnovni sastav 1. ekipe za 2023. U hijerarhiji i strukturi dubrovačkih športskih klubova mogu 
ustvrditi da je u protekle ne samo 4, nego i skoro 20 godina ŠK Dubrovnik zauzeo ravnopravno mjesto s 
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ostalim klubovima sukladno kategorizaciji klubova i njihovom financiranju. U tom smislu mogu ustvrditi 
da klub nikad nije imao bolji položaj, a koliko ćemo novca dobiti od Dubrovačkog saveza športova, najviše 
ovisi od onih koji vode klub i naravno uspjeha natjecatelja, odnosno šahista. 
 
Uključivanje većeg broja šahovskih djelatnika u rad kluba 
 
Na ovom području se najmanje učinilo, u čemu u potpunosti preuzimam odgovornost. Iako je i objektivno 
teško naći entuzijaste, volontere za rad u svim aspektima kluba, što se i praktično potvrdilo, to ne opravdava.  
Priznajem da sam u 4 godine obavljao zapravo sve poslove koje su u nadležnosti tajnika /administracija, 
registracije, organizacija turnira, financijska operativa, donekle čak i računovodstvo, kontakti s javnošću i 
nadležnim sportskim i gradskim ustanovama i udrugama, šahovskim savezima i sl./, iako sam tražio, nisam 
uspio pronaći pouzdane suradnike. Čvrstog sam uvjerenja da bi tajnik kluba trebao biti profesionalna osoba 
sa svim zadaćama koje mu statutarno pripadaju. A to znači osiguranje novca za njegovu plaću. Objektivno, 
to ne bi trebalo biti puno radno vrijeme, osim ukoliko ta osoba ne bi bila i domar, što je zapravo najbolje 
rješenje. Koliko god se možda ne bi složili sa mnom, doba entuzijazma i volonterstva na položaju tajnika 
davno je prošlo vrijeme. Kao i u svim boljim hrvatskim šahovskim klubovima, tajnik je najvažnija 
operativna „figura“, on praktično operacionalizira i provodi politiku Upravnog odbora, predsjednika i 
ostalih tijela kluba.  
 
Snažnije otvaranje aktivnosti kluba prema javnosti 
 
Ostvareno je poboljšanje odnosa s javnošću poboljšanjem i dnevnim ažuriranjem najvažnijih podataka na 
službenoj mrežnoj stranici kluba, a kontakt s javnošću ostvariva se i preko maila kluba. Otvoreno je pitanje 
kreiranja i facebook stranice kluba. Po meni, to može biti i ne mali rizik, jer znamo što se tamo sve 
objavljuje i najčešće nema nikakve veze, u ovom slučaju sa šahovskom aktivnošću niti s klubom. Posao 
odnosa s javnošću dijelom bi mogao i morao preuzeti predsjednik kluba koji ima i svu nadležnost za to. 
Nije moje da ocjenjujem niti sugeriram skupštinarima hoće li ili neće prihvatiti ovaj izvještaj, u njemu je 
izneseno sve /niže i s natjecanjima/ što se događalo u klubu u protekle četiri godine. Suradnja s glavnim, 
skoro i i jedinim izvorom sredstava financiranja kluba, Gradom Dubrovnikom posredstvom Dubrovačkog 
saveza športova bila je posve korektna i nije dolazilo do kršenja kriterija financiranja Kluba iz tih izvora. 
Sporna pitanja rješavana su bez ikakvih konflikata na dnevnoj bazi. Budući da sam bio član Skupštine 
Dubrovačkog saveza športova planovi i izvještaji kluba prihvaćani su jednoglasno. Ovdje moram 
napomenuti da je obveza svih članova kluba da se drže klupskog statuta, da stvari koje su sporne ili nejasne 
razjašnjavaju unutar kluba i da zastupaju interese kluba u bilo kojoj situaciji pred drugim športskim ili 
povezanim subjektima i pojedincima. Dobro kluba mora biti primarno. 

 
NATJECANJA 

 
2019. 

 
Tradicionalni, 11. po redu Međunarodni šahovski turnir “Dubrovnik Open 2019” u organizaciji ŠK 
Dubrovnik  održan u povodu Dana Grada Dubrovnika i Feste Svetoga Vlaha odigran je 9.2.2019. u hotelu 
„Petka“ Nastupilo je točno 100 igrača iz Hrvatske, BiH i Crne Gore, od čega 4 velemajstora, 6 
međunarodnih majstora, 12 FIDE majstora itd. Turnir je protekao u dominaciji crnogorskih igrača. Tako je 
pobjednik velemajstor Nikola Đukić s 8 bodova iz 9 partija /ujedno i nositelj/, drugi je također velemajstor 
Dragiša Blagojević sa 7,5,  treći FIDE majstor Igor Sarić sa 7, a četvrti međunarodni majstor Blažo Kalezić 
sa 6,5 bodova. Na petom mjestu je međunarodni majstor iz Mostara Vitomir Arapović sa 6,5 bodova, šesti 
Veljko Draganić iz Podgorice, sedmi najbolje plasirani hrvatski šahist međunarodni majstor Zdenko 
Plenković iz Splita, osmi međunarodni majstor Željko Bogut iz Širokog Brijega, deveti velemajstor Milan 
Draško iz Podgorice, dok krug nagrađenih zatvara velemajstor Ante Šarić iz Splita na desetom mjestu 
/pomalo i negativno iznenađenje/, svi također sa 6,5 bodova. Od naših šahista najuspješniji je bio FIDE 
majstor Augustin Brnas koji je u konačnom poretku zauzeo 16. mjesto i nagradu kao najuspješniji igrač 
Dubrovačko-neretvanske županije. 
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1.b. hrvatska šahovska liga – ŠK Dubrovnik je zauzeo 9. mjesto /nastupilo je 10 ekipa/ i vratio se u 2. HŠL  
skupina Jug, nakon 12 godina kontinuiranog nastupa u Ib HŠL. Igralo se na 6 ploča u 9 kola. Ostvarena je 
jedna pobjeda i osam poraza. Osvojena su 2 meč boda /od 18 mogućih/ i 19 pojedinačnih bodova /od 54 
moguća/.  Nastupili su: GM Nikola Đukić, IM Željko Bogut, IM Ivan Galić, FM Ivan Bender, IM Patrick 
Levačić, FM Augustin Brnas i  MK Ivo Ivanković. 
 
2. hrvatska šahovska liga – skupina jug – ŠK Dubrovnik zauzeo je 5. mjesto /nastupilo je 10 ekipa/. Igralo 
se na 6 ploča u 9 kola. Ostvarene su tri pobjede, četiri neriješena rezultata i dva poraza. Osvojeno je 10 meč 
boda /od 18 mogućih/ i 28.5 pojedinačnih bodova /od 54 moguća/. Nastupili su Marko Jelčić, MK Tomislav 
Šeparović, MK Ivo Ivanković, I Tomislav Musić, MK Ante Luetić, MK Zdenko, IV Igor Begić i I Vlaho 
Marunčić. 
+ 
Finale Kupa RH za 2019. – ŠK Dubrovnik zauzeo je 23. mjesto /nastupilo 29 ekipa/. Igralo se na 4 ploče u 
6 kola. Ostvarene su dvije pobjede, jedan neriješen rezultat i tri poraza. Osvojeno je 5 meč bodova /od 12 
mogućih/ i 8 pojedinačnih bodova /od 24 moguća/. Nastupili su FM Ivan Bender, MK Tomislav Šeparović, 
Marko Jelčić i MK Ivo Ivanković.  
 
2. hrvatska juniorska šahovska liga – skupina jug – ŠK Dubrovnik zauzeo je 4. mjesto /nastupilo 6 ekipa/. 
Igralo se na 4 ploče u 6 kola. Ostvarena je jedna pobjeda, jedan neriješen rezultat i tri poraza. Osvojena su 
3 meč boda /od 10 mogućih/ i 7.5 pojedinačnih bodova /od 20 mogućih/. Nastupili su IV Ivan Ujević, Ante 
Nevešćanin, Josip Penava i Fabjan Vlašić.  
 

2020. 
 
Tradicionalni, već 12. po redu Međunarodni šahovski turnir “Dubrovnik Open 2020” u organizaciji ŠK 
Dubrovnik, održan u povodu Dana Grada Dubrovnika i Feste svetoga Vlaha u subotu, 1. veljače 2020. u 
hotelu „Petka“, okupio je rekordan broj, čak 112 šahista i to iz Hrvatske 43, BiH 37, Crne Gore 28, Srbije 
2 i Rusije 2. Svakako je i najjači po sastavu, jer je nastupilo čak 7 velemajstora, 11 međunarodnih majstora 
i 17 FIDE majstora. Nakon odigranih devet kola po švicarskom sustavu za ubrzani šah, pobijedio je 
međunarodni majstor Blažo Kalezić iz Podgorice sa 7 bodova. S istim brojem bodova na drugo mjesto 
plasirao se velemajstor Dragiša Blagojević također iz Podgorice, treći je velemajstor Mladen Palac iz 
Zagreba, četvrti međunarodni majstor Zdenko Plenković iz Splita, peti FIDE majstor Andrej Šuković iz 
Podgorice, šesti velemajstor Ante Šarić iz Splita, sedmi velemajstor Milan Draško iz Podgorice, zanimljivo 
svi sa 7 bodova kao i pobjednik, ali sa različitim Bucholz obračunom. U krug nagrađenih ušli su sa 6.5 
bodova na osmom mjestu prošlogodišnji pobjednik velemajstor Nikola Đukić iz Podgorice, na devetom 
mjestu je međunarodni majstor Franjo Bilobrk iz Splita, a deseti je velemajstor Milan Vukić iz Banja Luke. 
U konkurenciji seniora /preko 60 godina/ najuspješniji je bio FIDE majstor Marijan Krištović iz Zagreba, 
žena međunarodni majstor Aleksandra Milović iz Podgorice, juniora /do 20 godina/ Vuk Miletić iz 
Podgorice i najuspješniji šahist s područja Dubrovačko-neretvanske županije naš član, FIDE majstor 
Augustin Brnas iz Metkovića.  
 
59. pojedinačno prvenstvo Grada Dubrovnika u šahu za 2020. – FM Anvar Turdyev prvak jer je najbolji 
plasirani dubrovački šahist na Međunarodnom šahovskom turniru „Dubrovnik Open“ koji je održan 
1.veljače 2022. On je iz 9 partija osvojio 6 bodova, drugi je IM Gordan Markotić, treći MK Faruk Lošić, 
oba s 5 bodova itd. 
 
2. hrvatska juniorska šahovska liga – skupina jug – ŠK Dubrovnik zauzeo je 1. mjesto /nastupile 3 ekipe/. 
Igralo se na 3 ploče u 2 kola. Ostvarena je jedna pobjeda i jedan neriješen rezultat. Osvojena su 3 meč boda 
/od 4 moguća/ i 5 pojedinačnih bodova /od 8 mogućih/. Nastupili su III Josip Penava, Domagoj Bjeliš, 
Fabjan Vlašić i Martin Baće. 
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2021. 
 
1.b. hrvatska šahovska liga – Odlukom Hrvatskog šahovskog saveza sve ekipe koje su nastupile u I.b HŠL 
2019. ostvarile su pravo nastupa u 1.b HŠL za 2021. bez obzira na krajnji poredak /zbog pandemije COVID-
19/, tako i ŠK Dubrovnik, koji je 2019. ispao iz te lige u redovitom natjecanju. ŠK Dubrovnik je zauzeo 
12. mjesto /nastupilo je 12 ekipa/ i vratio se u 2. HŠL  skupina Jug, nakon 13 godina kontinuiranog nastupa 
u Ib HŠL. Igralo se na 6 ploča u 11 kola. Ostvaren je jedan neriješen rezultat i 10 poraza. Osvojen je 1 meč 
bod /od 22 moguća/ i 19,5 pojedinačnih bodova /od 66 mogućih/. Nastupili su FM Anvar Turdyev, IM 
Zdenko Plenković, FM Mario Zovko, FM Ivan Bender, MK Tomislav Šeparović, MK Ivo Ivanković i MK 
Predrag Zerdo. 
 
1. hrvatska juniorska šahovska liga - ŠK Dubrovnik zauzeo je 12. mjesto /nastupilo je 12 ekipa/. Igralo se 
na 4 ploče u 11 kola. Ostvaren je jedan neriješen rezultat i 10 poraza. Osvojen je 1 meč bod /od 22 moguća/ 
i 10 pojedinačnih bodova /od 44 moguća/. Nastupili su II Domagoj Begić, Fabjan Vlašić, Domagoj Bjeliš 
i Toni Matana.  
 
2. hrvatska kadetska liga – skupina jug – ŠK Dubrovnik zauzeo je 2. mjesto /nastupile su 4 ekipe/. Ostvarene 
su dvije pobjede i jedan poraz. Osvojena su 4 meč boda /od 6 mogućih/ i 7 pojedinačnih bodova /od 12 
mogućih/. Nastupili su Matej Perak, Blaž Di Ceglie, Ana Perak i Bruna Di Ceglie. 
 
Pojedinačno kadetsko prvenstvo Dubrovnika za 2021. – prvo mjesto zauzeo je Matej Perak, sa svih 6 
pobjeda, druga je Ana Perak s 3,5 boda koliko ima i treći Blaž Di Ceglie. Nastupilo je 7 kadeta. 
 
Pojedinačno kadetsko prvenstvo RH do 11 godina za 2021. – iz ŠK Dubrovnik nastupio je Matej Perak, 
zauzeo je 27. mjesto u konkurenciji 34 kadeta Osvojio je 3,5 boda od 9 mogućih. 
 
Pojedinačno prvenstvo RH za kadetkinje do 7 godina za 2021. – iz ŠK Dubrovnik nastupila je Ana Perak, 
zauzela je 4. mjesto u konkurenciji 8 kadetkinja. Osvojila je 4,5 boda od 7 mogućih. 
 

2022. 
 
Kup Dubrovačko-neretvanske županije za 2022. - ŠK Dubrovnik pobjednik je toga natjecanja. Ostvarili su 
obje pobjede /nad GŠK Metković i ŠK Ploče/ prikupivši tako 4 meč boda i 7 pojedinačnih bodova od 8 
mogućih. Nastupili su FM Anvar Turdyev, FM Ivan Bender, MK Tomislav Musić i MK Predrag Zerdo. 
 
2. hrvatska šahovska liga – skupina jug – ŠK Dubrovnik zauzeo je 1. mjesto /nastupilo je 11 ekipa/. Igralo 
se na 6 ploča u 10 kola. Ostvareno je svih 10 pobjeda, osvojeno 20 meč bodova i 47 pojedinačnih bodova 
/od 60 mogućih/. Nastupili su FM Anvar Turdyev, IM Ivan Galić, IM Gordan Markotić, FM Ivan Bender, 
Marko Jelčić, FM Augustin Brnas, MK Tomislav Šeparović, MK Tomislav Musić, MK Ivo Ivanković i 
MK Predrag Zerdo. 
 
Pojedinačno prvenstvo RH za kadete do 13 godina – IV Matej Perak zauzeo je 23. mjesto s 5 bodova, a 
Tomi Jurković 40. mjesto s 3.5 bodova od 9 mogućih. Sudjelovalo je 55 kadeta. 
 
Pojedinačno prvenstvo RH za kadetkinje do 9 godina – Ana Jančić zauzela je 9. mjesto s 5 bodova, a Ana 
Perak 15. mjesto s 4,5 boda od 9 mogućih. Sudjelovale su 23 kadetkinje. 
 
Pojedinačno prvenstvo RH za kadete do 7 godina – Andrija Crnčević zauzeo je 4. mjesto sa 6,5 bodova od 
9 mogućih. Sudjelovalo je 25 kadeta. 
 
Pojedinačno prvenstvo RH za kadetkinje do 14 godina – Maja Franulović zauzela je 13. mjesto 4 boda od 
9 mogućih. Sudjelovale je 18 kadetkinja.  
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2. hrvatska šahovska liga za žene 2022. ŠK Dubrovnik zauzeo je 7. mjesto /nastupilo je 8 ekipa/. Igralo se 
na 4 ploče u 5 kola. Ostvarena je jedna meč pobjeda i četiri poraza i 6 bodova od 20 mogućih. Nastupile su 
MK Nina Vuković, Sanja Bilić, Ana Rajić, Đeni Čustović, Marina Serdarević i Bruna Di Ceglie. 
 
1. hrvatska kadetska liga – skupina jug za 2022. ŠK Dubrovnik zauzeo je 10 mjesto s 0 meč bodova i 4 
pojedinačna boda /od 36 mogućih/. Nastupilo je 10 ekipa i igralo se 9 kola. Nastupili su IV Matej Perak, 
Blaž Di Ceglie, Tomi Jurković, IV Maja Franulović, Andrija Crnčević, Tonko Sebastijan, IV Ana Jančić, 
Bruna Di Ceglie i IV Ana Perak. 
 
Kvalifikacije za ulazak u I.b. HŠL za 2023. ŠK Dubrovnik podijelio je 2. i 3. mjesto sa ŠK Novi Zagreb s 
tri meč boda /od 6 mogućih/ i 10 pojedinačnih bodova /od 18 mogućih/. Nastupile su 4 ekipe i igralo se u 
3 kola. Nastupili su GM Dalibor Stojanović, IM Ivan Galić, FM Anvar Turdyev, FM Ivan Bender, IM 
Gordan Markotić i FM Augustin Brnas. 
 

ZAKLJUČAK 
 
Polazeći od upravljačkih, igračkih, financijskih i prostornih mogućnosti, dodavši tome i pandemiju Covid-
19, /2020. i 2021./ držim da je klub u cjelini uzevši postigao optimalne učinke u radu i natjecateljskom 
dijelu. Ne može se uzeti zadovoljavajućim rad upravljačkih struktura kluba, za što osobno snosim najveću 
odgovornost kao predsjednik. Inače, moram reći da je to tradicionalan problem, kroničan nedostatak 
šahovskih entuzijasta koji bi sudjelovali operativno u organizaciji natjecanja, putovanja, kreiranju 
normativnih akata, održavanju prostorija i sl. i nadalje u svojoj punini prisutan. U ovom izvještaju nisam 
htio naglašavati i neke probleme koji su bili pojedinačne naravi i tiču se članova kluba, ne želeći stvarati 
konfliktno ozračje koje se negativno odražava na najvažnije – natjecateljske rezultate kluba. Budući s 
istekom ovoga mandata povlačim se trajno iz upravljačkih struktura kluba iz zdravstvenih i nikojih drugih 
razloga, zahvaljujem se svima onima koji su davali potporu na ovaj ili onaj način radu i rezultatskim 
uspjesima kluba, osobito Dubrovačkom savezu športova, Gradu Dubrovniku /prostor/, kao i prvoj ekipi 
kluba koju su u protekle četiri godine činili najčešće – Anvaru Turdyevu, Ivanu Galiću, Ivanu Benderu, 
Gordanu Markotiću, Augustinu Brnasu, Tomislavu Musiću, Marku Jelčiću, Ivu Ivankoviću i Tomislavu 
Šeparoviću. Posebice se zahvaljujem Predragu Zerdu koji je iznio golem teret operativnog vođenja svih 
ekipa kluba i nastupa kadeta na pojedinačnim i ekipnim natjecanjima dijelom u 2021., a skoro sve u 2022. 
godini. 
 
Predsjednik 

Šahovskog kluba Dubrovnik 
Bajro Sarić, v.r. 

Dubrovnik, 4.12.2022. 
 


